
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

v Martine 

                                               konaného dňa 6.2.2023 o 16.00 hod  

 

počet prítomných členov:      13 

 

počet neprítomných členov:    3 

 

z toho ospravedlnení:              3 

 

Výbor RZ bol 13 prítomnými členmi uznášania schopný. 

 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy 

 Marta Zifčáková - tajomníčka školy, zapisovateľka 

                Silvia Pálffyová – hospodárka RZ  

 

Program: 

 

1. Otvorenie a informácie predsedníčky  RZ 

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Diskusia 

4. Uznesenie 

5. Záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 

Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých 

prítomných členov a oboznámila s programom zasadnutia.  

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 P. riaditeľka privítala členov výboru na zasadnutí a poďakovala za spoluprácu 

a podporu. Poskytla základné informácie o okolnostiach týkajúcich sa zabezpečenia 

výchovno-vzdelávacieho procesu: 

1) Informovala o umiestnení školy v rebríčku INEKO – 6. miesto v SR medzi 164 

gymnáziami 

2) Informovala, že medzi zaregistrovanými uchádzačmi o 2% z daní je aj RZ a 

tlačivá sú na webovej stránke školy, požiadala o informovanie rodičov na 

triednych RZ 

3) Informovala o ukončení polroka – priemer školy 1,32  

4) Poskytla informáciu o zadaní dotazníka žiakom o weellbeingu – budú sa dôsledne 

analyzovať výstupy 



5) Informovala o aktivitách, ktoré sa uskutočňujú v škole a ktoré čakajú žiakov 

v súvislosti s MS a T9 v marci  

6) Už sú ukončené práce s kamerovým systémom, čakáme na revízie elektriny 

7) Upozornila na nové aktivity – lyžiarsky tercie, pripravujeme exkurziu Oswiencim 

(2 autobusy, 2 dni)  

8) Informovala o hospodárení školy – požiadali sme o dofinancovanie energií – plyn 

– 332 €, elektrina – 2228 €, na vyúčtovanie  teplo čakáme (marec)  

Predpis: elektrina – platili sme 932€ – zmena na 3176€, teplo – platili sme 6035 €, 

čakáme predpis aj vyúčtovanie 

9) Poskytla informácie o šetriacich opatreniach v škole tak, aby nebol znížený 

teplotný štandard  

10) Informovala o rekonštrukcii ŠJ – podlahová krytina, maľovanie – jarné prázdniny 

11) Zverejnila informáciu o odoslaní žiadosti v rámci projektu Debarierizácia škôl  

12) Informovala o poskytovaní stravy v ŠJ – zvýšenie príspevkov od 1.3.2023 podľa 

informácií z VZN 

13) Poďakovala za schválené fin. prostriedky z minulého zasadnutia – 300 eur na TSV 

je vyúčtované, 2000 eur na fyziku – čakáme na faktúru, knihy sú objednané, knihy 

cudzích jazykov -  

14)  V súvislosti s 30. výročím vzniku školy požiadala o schválenie sumy na reklamné 

predmety vo výške 1000 eur – tašky, perá, papierové bloky s logom školy 

15)  Škola sa zaregistrovala do šachového zväzu, je potrebné uhradiť členské – 15 eur 

na žiaka (8 žiakov) buď v plnej výške alebo v polovičnej výške 

Pani riaditeľka poďakovala za pomoc a vyzvala účastníkov k diskusii. 

 

K bodu č. 3: Diskusia 

p. Pšenka – sa informoval, či by sa nemohli viac rozšíriť mimoškolské aktivity pre žiakov, 

mali by záujem aj o školskú diskotéku v priestoroch telocvične, ktorá im nebola povolená 

Reakcia: vytvoríme možnosti na zapojenie našich žiakov do mimoškolských aktivít, snažíme 

sa ustriehnuť ich množstvo počas školského roku tak, aby bol čo najmenej narušený 

výchovno-vzdelávací proces  

Diskotéka pre žiakov je problém v období február a marec, žiakom bol navrhnutý termín ku 

koncu školského roku, príp. celodenná aktivita ku Dňu študentov, téma nie je uzavretá, len 

odsunutá a žiaci zatiaľ neprišli s novým návrhom 

p. Okuliarová - sa informovala, či by sa vôbec prihlásilo toľko záujemcov o školskú 

diskotéku, aby mohla byť uskutočnená 

p. Murgaš – sa informoval, ako je škola vykurovaná a ako sa financujú energie v ťažkom 

období v školstve 

Reakcia: škola je vykurovaná a priebežne sa zisťuje teplota v triedach 

p. Rodák – sa informoval, ako sme finančne zvládli úhradu novej podlahy do školskej  

jedálne a aké projekty nás ešte čakajú 



Reakcia: finančné prostriedky sme riešili z príspevku od zriaďovateľa a časť aj z vlastných 

zdrojov, počas jarných prázdnin bude riešené vymaľovanie školskej jedálne na základe 

odporúčania RÚVZ 

p. Pšenka - podal návrh na zakúpenie cien pre žiakov, ktorí sa zúčastnia súťaže MACHER 

 

K bodu č.4: Uznesenie 

 

Výbor RZ berie na vedomie: 

- informácie riaditeľky školy 

- informácie predsedníčky RZ  

 

Výbor RZ schvaľuje: 

 - finančné prostriedky pre žiakov na ocenenie na celoslovenskú súťaž Macher – suma 300,-

EUR                

                                   za hlasovalo: 13 prítomných, proti: 0 

 

 - finančné prostriedky na nákup reklamných predmetov pri príležitosti výročia školy - suma   

  1000,- EUR 

                                  za hlasovalo: 13 prítomných, proti: 0 

 

- finančné prostriedky na šachový turnaj- registrácia v sume 120 - EUR 

                                 za hlasovalo: 10 prítomných, proti: 0 

 

K bodu č.4: Záver 

 

Predsedníčka RZ ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

V Martine dňa 6.2.2023 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník RZ 

 

Overila: Ing. Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 


